
 

 

 

 

 

  

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde afholdt d. 30. oktober 2024 

 

1. Medlemsoversigt og økonomi.  

Aktuelt 908 medlemmer og 127 på venteliste.  

 

2. Kassebeholdning ca. kr. 775.000, - (inkl. Garantbevis).  

 

3. Projekter.  

a. Badeplatformen. 

Vi er meget tilfredse med opgraderingen af badeplatform og trappe. 

b. Saunaforrum 

Der er blevet udbedret en utæt vinylsvejsning. ”Bagfaldet” ved håndvasken udbedres i 

sommerpausen 2025. 

d. Badesand. 

Der udlægges et læs badesand i løbet af november. 

 

4. Klubbens 20-års jubilæum. 

Vi afholder reception d.15 november i perioden kl.15-18. Husk tilmelding via viski.dk 

Udover medlemmer er naboklubber, sponsorer og samarbejdspartnere inviteret. 

Selve jubilæumsfesten afholdes d. 26 april 2025 i Nr. Søby forsamlingshus.  

Bandet Context spiller. 

Indbydelser udsendes senere 

Vi skal bruge et festudvalg og frivillige til løsning af praktiske opgaver. 

 

5. Skive kommune vil igen i år gerne have vores hjælp i fm. afholdelse af deres julefrokost d. 6. 

december i Åkjærhallen. Vi skal stille med et hold på 10-12 personer. Der bliver tilmelding 

via viski.dk 

Giver et godt tilskud til klubkassen. 

 

6. Rengøringen af primært omklædning/toiletter er kun netop tilstrækkeligt. Der er behov for at 

alle brugere hjælper til. 

Rengøringstiderne er fastholdt – altså hver mandag og torsdag fra kl. 21. Faciliteterne bedes 



 

 

 

 

 

  

 

 

 

forladt på dette tidspunkt. 

 

7. Vi ønsker ikke som klub at stå for etableringen af et ”Vinterbadepunkt” (en form for Blåt flag 

ordning). Men klubben vil opfordre Skive kommune til at indarbejde dette i forbindelse med 

etableringen af det kommende Fjordbad. 

 

8. Kommunens arbejde med etableringen af et fjordbad forsætter. VISKI er med på sidelinjen 

for at sikre, at klubbens behov og interesser medtages i projektet. 

 

9. Vi vil udarbejde en drift- og vedligeholdelsesplan for saunaen således, at vi kan komme på 

forkant – og ikke afvente, at ting går i stykker, før vi udbedrer. Der skal gennemføres fem års 

eftersyn af saunabygning i løbet af 2025. 

Saunabænkene bliver skiftet i 2025. 

 

10. Bestyrelsen opfordrer til, at medlemmerne skriftligt fremsender synspunkter og evt. punkter 

til drøftelse i bestyrelsen. 

Bestyrelsen kan ikke og ønsker ikke at agere på, at ”nogen” synes noget, baseret på 

(mundtlige) antagelser uden argumenter. 

 

11. Næste bestyrelsesmøde er planlagt til d. 15. januar 2025.  

https://friluftsraadet.dk/dit-friluftsliv-rig-natur-er-vigtig-for-os/maerkningsordninger-for-gode-friluftsoplevelser-0-0

